
اخبارخبر كوتاه
مایلی کهن: امیدوارم عادل با یک برنامه زیباتر برگردد

سروش رفیعی باید حفظ می شد نه بشار

نامه فیفا به وزارت  خزانه داری آمریکا درباره تحریم فوتبال ایران

عنوان  به  کهن  مایلی  محمد  حضور  خبر   
جذاب  خبر  یک  تواند  می  انزلی  ملوان  سرمربی 
برای اهالی فوتبال باشد هرچند خود او این خبر 
را رد کرده و می گوید تا این لحظه هیچ صحبتی 
دراین رابطه با او نشده است. او که همواره نسبت 
انزلی  ورزشگاه  و  ملوان  به  مربوط  مسایل  به 
اصلاح  را  حرفتان  بگذارید  گفت:»  دارد  دغدغه 
و  انزلی   ، است  ایران  همه  ام  دغدغه  من  کنم. 
آنجا  فقط  برایم  اما  است  من  تولد  محل  گیلان 
مهم نیست. من پریروز به ورزشگاه شهید عضدی 
رشت رفتم و از وضعیت ناخوشایند این ورزشگاه 
ایران  اول  من  دغدغه  کل  در  اما  گرفتم.  فیلم 

است و بعد گیلان.«
قبل  روز  چند  من  گفت:»  ادامه  در  او 
محترم  وزیر  فر  سلطانی  آقای  از  ای  مصاحبه 
بعد  آباد  خرم  در  را  سالنی  که  خواندم  ورزش 
بالاخره  هم  من  کردند.  تکمیل  سال  دوازده  از 
آتش  بر  هم  دستی  و  داشته  هایی  مسئولیت 
طول  سال  دوازده  سالن  یک  ساختن  ام.  داشته 
اما چرا سکوهای  انتقاد دارد  این جای  و  کشیده 
ورزشگاه عضدی رشت و انزلی بعد از بیش از سه 
جای  به  رشت  در  الان  است.  نشده  درست  سال 
می  ما  طرفی  از  است.  آمده  در  درخت  سکوها 
برای  را  آزادی  ورزشگاه  روز  پانزده  ظرف  توانیم 
سه  در  توانیم  نمی  اما  کنیم  درست  آسیا  فینال 
سال سکوهای یک ورزشگاه را ترمیم کنیم. شاید 
بالای  اهرمی  یک  باید  همیشه  که  خاطر  این  به 

سرما باشد تا کاری انجام بدهیم.«
تا  که  رویه  این  با  ارتباط  در  کهن  مایلی 
ماجرای  به  شود  نمی  انجام  کارها  نباشد  اهرمی 
شکایت  و  استقلال  و  پرسپولیس  های  بدهی 
گفت:»  و  پرداخته  شود  می  ها  آن  از  که  هایی 
و  استقلال  به  آقایانی  که  است  این  مشکل 
 ، کشیدند  زحمت  هم  همه  آمدند  پرسپولیس 
کسی منکر این نیست اما همانطور که قبلا گفتم 
ندارد دلشان  آقایان کارمند هستند و دلیلی  این 

آنکه  وجود  با  هم  الان  بسوزد.  باشگاه  پول  برای 
دائم می گویند نداریم و باید هزینه ها را کاهش 
بدهیم اما ریخت و پاش ها تمام نمی شود. برای 
از  خارج  به  نفر   5-4 مربی  یک  با  گو  و  گفت 
 50-40 حداقل  خودش  این  و  روند  می  کشور 
اند  آمده  که  آقایانی  اکثر  است.  هزینه  میلیون 
می   ، آمده  باشگاه  به  خوبی  پول  هم  هرسال  و 
آقایان  اما  داده  پول  میلیارد  صد  اسپانسر  گویند 
کنند.  می  هزینه  میلیارد  بیست  و  صد  روند  می 
با  خرج  و  دخل  سال  یک  در  ندارد  امکان  حتی 
می  بدهکار  باشگاه  همیشه  و  شود  مساوی  هم 

شود.
بازیکن  چند  ببینید  شما  داد:»  ادامه  او 
کند  بازی  اینکه  بدون  که  ایم  داشته  خارجی 
تمام  وجود  با  ما  اند.  گرفته  پول  دلار  هزاران 
حرف ها پول داریم اما جایی که باید خرج کنیم 

کنیم.« نمی 
فتاحی و بهاروند چه گناهی دارند؟

مسایلی  به  ادامه  در  کهن  مایلی  محمد 
اتفاقات  و  حذفی  جام  فینال  ماجرای  چون 

اتفاقات  گفت:»  و  کرده  اشاره  آن  متعاقب 
و  داماش  بازی  درباره  افتد.  نمی  کم  عجیب 
فتاحی  آمدند  حذفی  جام  فینال  در  پرسپولیس 
واقعا  اما  کردند  تعلیق  سال   5 را  بهاروند  و 
اینکه  ضمن  دارند.  گناهی  چه  خداها  بنده  این 
نظرمن  به  اما  است  پلیس  وظیفه  موضوع  این 
واقع شد.  ماجرا مظلوم  این  در  پلیس هم  حتی 
آسیب  کسی  اینکه  بدون  جمعیت  این  کنترل 
انجام  پلیس  که  است  دشواری  کار  واقعا  ببیند 
ورزشگاه  ماجرای  با  را  این  بیایید  شما  اما  داد. 
رخ  فاجعه  بازی  آن  در  کنید.  مقایسه  هیسل* 
مشورت  و  تحقیق  ها  سال  آن  از  بعد  اما  داد 
که  هست  یادش  کسی  آیا  اکنون  و  شد  انجام 
به  ورزشگاهی  در  مشکلی  اخیر  های  دهه  در 
فنس  این  از  بعد  آن جا  تازه  است.  آمده  وجود 
تماشاگران  فاصله  و  برداشته  ها  ورزشگاه  های 

رسید.« حداقل  به  زمین  و 
ایران  فوتبال  مشکلات  نباید  افزود:»البته  او 
دانست.  جدا  کلی  مشکلات  و  مسایل  بقیه  از  را 
عزیز  پور  فردوسی  عادل  از  کنم  یادی  دارد  جا 

زیباتر  برنامه  یک  با  زودتر  هرچه  امیدوارم  و 
برگردد. من عادل را خیلی دوست دارم. او زمانی 
برنامه  به  را  من  امید شدم  تیم  سرمربی  من  که 
نود دعوت کرد و به من که همزمان مربی سایپا 
مربی  یک  دنیا  کجای  گفت:  بودم  امید  تیم  و 
باشگاهی  تیم  یک  و  امید  تیم  مربی  همزمان 
است. من هم در پاسخش گفتم : آقای فردوسی 
برابر  سه  زمین  قیمت  شبه  یک  دنیا  کجای  پور 
فوتبال  به  ربطی  چه  ها  این  و...گفت  شود  می 
دارد و من جواب دادم که این ها مثل زنجیر به 

هم متصل است.«
چرا سروش را کنار گذاشتند؟

همچنین  پرسپولیس  سابق  کاپیتان  و  مربی 
درباره شرایط و اتفاقاتی که در این تیم رخ داده 
سروش  گذاشتن  کنار  درباره  من  گفت:»  است 
مصدوم  شایان  گویند  می  دارم.  حرف  رفیعی 
این  بازیکنان  گذاشتن  کنار  درباره  البته  و  است 
حق باشگاه است اما شما بروید بازی های سروش 
رفیعی را در فصل قبل ببینید و تعداد بازی ها و 
کیفیت آن را با بشار رسن در فصل قبل مقایسه 
و رفتند  را کنار گذاشتند  اما سروش  کنید. حالا 
بشار را با 250 هزار دلار آورده اند در حالی که 
بشار  از  بهتر  خیلی  رفیعی  سروش  من  نظر  از 

رسن است.«
او که خودش در زمان حضورش در تیم ملی 
کنار  ها  ملت  جام  آستانه  در  را  رضاشاهرودی 
گذاشت و به جای او میناوند را در ترکیب بازی 
شاهرودی  رضا  من  گفت:»  ارتباط  این  در  داد 
گذاشتم  کنار  اردو  مقررات  و  مسایل  دلیل  به  را 
چون او برخی مسایل را رعایت نکرده بود ضمن 
اینکه این کار را بعد از یکی دو تذکر انجام دادم 
اما  بود.  تیمی  نظم  خاطر  به  تصمیم  درنهایت  و 
همان موقع هم گفتم وقتی که شاهرودی را خط 
واقعا  من  آوردم.  در  سینه  از  را  قلبم  انگار  زدم 
شاهرودی را دوست داشتم ، بسیار بازیکن خوبی 

بود و من عاشقش بودم.«

فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا( طی نامه ای به وزارت خزانه داری 
آمریکا، تحریم  و مسدودسازی حساب های فدراسیون فوتبال ایران را 
دخالت مستقیم سیاست در فوتبال دانست و خواهان لغو این تحریم ها 

شد.
آرش شکرریز وکیل دادگستری و بین المللی فوتبال روز سه شنبه 
با اعلام این خبر به خبرنگار ایرنا گفت: از چندی قبل شکایتی را به 
فیفا مبنی بر تحریم های ظالمانه آمریکا علیه جمهوری اسلامی ایران 
و تاثیر آن بر ساختار فوتبال و فدراسیون فوتبال ایران ارائه و اعلام 
کردیم که محرومیت فدراسیون فوتبال ایران در بهره مندی از جوایز 
و پاداش های جام جهانی به دلیل تحریم های آمریکا، دخالت مستقیم 

سیاست در ورزش محسوب می شود.
این وکیل دادگستری اضافه کرد: به دنبال همین پیگیری ها، فیفا 

نه تنها در مورد ایران بلکه در مورد فدراسیون فوتبال سایر کشورها 
وزارت  به  را  نامه ای  گرفتند،  قرار  آمریکا  تحریم های  تاثیر  تحت  که 
خزانه داری آمریکا ارسال و اعلام کرده که عدم توانایی کشورهای عضو 
فیفا از پاداش ها و امکانات مالی و جوایز جام جهانی، دخالت مستقیم 
سیاست در ورزش است.شکرریز گفته است: به تازگی فیفا به شکایت 
ما پاسخ داده و اعلام کرده است که با وزارت  خزانه داری آمریکا مکاتبه 
این  به  را  تحریم ها  واسطه  به  ورزش  در  و دخالت مستقیم سیاست 
کشور گوشزد کرده اما تاکنون وزارت خزانه داری آمریکا پاسخی نداده 
و اقدامی نکرده است.این وکیل بین المللی فوتبال اظهار کرد: بر همین 
اساس باید اکنون بخش حقوقی فدراسیون فوتبال ایران با همکاری 
فیفا  از  را  آمریکا  فوتبال  تعلیق  ورزش،  وزارت  و  امور خارجه  وزارت 

درخواست کند.

۳ شرط مهم فدراسیون فوتبال برای 
جذب بازیکنان خارجی

ویژه  کارگروه  گذشته  روز  نشست  در 
باید ۳ شرط مهم را  بازیکنان خارجی باشگاه ها 

برای جذب بازیکنان خارجی رعایت کنند.
فوتبال  فدراسیون  محل  در  جلسه ای 
پیرامون جذب بازیکنان خارجی توسط باشگاه ها 
صورت  نشست  این  در  مصوباتی  که  شد  انجام 

گرفت.
نشست  در  که  مهمی  تصمیمات  از  یکی 
با  خارجی  بازیکنان  ویژه  کارگروه  گذشته  روز 
نورشرق،  براتی،  مؤمنی،  محمودزاده،  حضور 
حمیرا اسدی و شکوری گرفته شده این بود که 
تا زمانی که باشگاه ها با کمیته وضعیت بازیکنان 
عنوان  هیچ  به  نکنند  تسویه  را  خود  بدهی های 
از  یکی  این  ندارند  خارجی  بازیکن  جذب  حق 
انجام  گذشته  روز  که  بود  کارگروهی  آیتم هایی 

شد.
جذب  برای  مورد  سه  کارگروه  این  در 

بازیکنان خارجی در نظر گرفته شده است:
وضعیت  کمیته  با  باشگاه ها  تسویه   -۱

بازیکنان
یک  فنی  کیفیت  رسیدن  تأیید  به   -2

بازیکن توسط افراد فنی این کمیته
بدهند  تضمین  بتوانند  باشگاه ها  اینکه   -۳
که مطالبات بازیکنان خارجی که جذب می کنند 

را پرداخت کنند.
حضور  شروط  مهم ترین  از  شرط  سه  این 

بازیکنان خارجی در فوتبال ایران است.

خاکپور؛ 5سال پس از تماس بی شرمانه 
فدراسیون

 محمد خاکپور صبح امروز به عنوان مهمان 
برگزاری  محل  در  ایران  نوجوانان  ملی  تیم 
در  جالب  نکته  یافت.  حضور  تئوری  کلاس 
و  سابق خوشنام  پوش  ملی  این  اینکه  باره  این 
اولین  ایران حدودا 5 سال پس  باکلاس فوتبال 
تماس فدراسیون فوتبال، یک بار دیگر با تماس 
مسئولان فدراسیون فوتبال به آکادمی تیم های 

ملی دعوت شد.
سال   5 حدودا  شد  عنوان  که  همانطور 
محمد  با  فوتبال  فدراسیون  تماس  اولین  پیش 
خاکپور به دلیل اشتباهی تاریخی صورت گرفت 
با  تماس  از  پس  مربوطه  مسئول  آن  طی  که 
وی  از  ملی،  تیم  سابق  کاپیتان  خاکپور،  محمد 
دعوت کرد تا به تعمیرات شوفاژهای فدراسیون 
بپردازد!! اتفاقی که نه تنها موجبات خنده خود 
خاکپور را فراهم کرد که حتی با پخش در یک 
برنامه پربیننده اشتباه تاریخی فدراسیونی ها را 

رسانه ای کرد.
بازیکنان حاضر در اردوی تیم ملی فوتبال 
نوجوانان که خود را جهت اعزام به تاجیکستان و 
حضور در تورنمنت کافا آماده می کنند، در کلاس 
تئوری که از سوی محمدرضا مهدوی)مربی( تیم 

برگزار شد، حضور پیدا کردند.

واکنش قلعه نویی به تعویق لیگ و 
بلاتکلیفی تیم ها

بازی های لیگ نوزدهم طبق آنچه مسئولان 
فوتبال اعلام کرده بودند، قرار بود از دهم مردادماه 
آغاز شود ولی نه تنها هنوز در رابطه با شروع لیگ 
صحبتی نشده که حتی قرعه کشی لیگ هم برگزار 
نشده است.این ها در شرایطی است که تیم ها در 
حال پشت سر گذاشتن دوران بدنسازی هستند و 
بازی های دوستانه را برای شروع فصل آغاز کرده 
اند. امیرقلعه نویی سرمربی تیم فوتبال سپاهان که 
این روزها همراه با تیمش در اردوی ترکیه به سر 
می برد و دیروز هم تیمش اولین بازی دوستانه را 
است:  لیگ گفته  تعویق  با  رابطه  در  برگزار کرد، 
» در هیچ کجای دنیا چنین چیزی را نمی بینید. 
یادم می آید که سال 2007 در سمیناری در کشور 
فنلاند بودم که در آن سمینار برنامه فدراسیون ها 
در زمینه ملی و باشگاهی تا سال 2020 پیش بینی 
شده بود، ولی ما در فوتبال ایران با چنین مشکلاتی 
روبه رو هستیم و هنوز نمی دانیم لیگ از چه زمانی 
آغاز می شود. بحث بهبود وضعیت ورزشگاه مربوط 
به دیروز و امروز نیست و این یک کار گسترده است 
که از مدت ها قبل باید به فکر آن می افتادیم. امکان 
ندارد که در دو سه ماه مشکل همه ی ورزشگاه ها 
جام  مقدماتی  بازی های  امسال  ما  شود.  برطرف 
جهانی و جام ملت ها را هم در پیش داریم و با ادامه 
این روند لیگ برتر دچار بحران می شود. قطعاً این 

مشکلات به تیم ملی هم سرایت می کند.«
چند روز پیش مدیرعامل باشگاه سپاهان هم 
در مصاحبه ای به تعویق لیگ اعتراض کرده بود 
ولی سهیل مهدی  رییس کمیته صدور مجوز حرفه 
ای برای باشگاه ها در واکنش به این مصاحبه بر 
عدم برگزاری لیگ تا استانداردسازی استادیوم ها 
تاکید کرده بود و به کور شدن چشم یک تماشاگر 
در بازی های فصل گذشته اشاره کرد که در نقش 

جهان برگزار شد.

سکوی ورزشگاه امام علی سیرجان 
ریزش کرد 

سکوهای تازه نصب شده ورزشگاه امام علی 
سیرجان ریزش کرد.  ورزشگاه امام علی سیرجان 
که میزبان بازی های تیم تازه لیگ برتری شده گل 
گهر است، در راستای آماده سازی برای مسابقات 
لیگ نوزدهم، مدتها است در حال تجهیز است.اما 
دقایقی پیش حادثه ای در این ورزشگاه رخ داد. 
در حالی که چند هفته است عملیات نصب سکوها 
این  از  بخشی  امروز  شده،  آغاز  ورزشگاه  این  در 
سکوها که با بلوک درست شده، ریزش کرد و اتفاق 
ناگواری افتاد.هرچند خوشبختانه این حادثه منجر 
به آسیب دیدگی کسی نشد، اما مشخص نیست 
عملیات عمرانی نصب سکو در این ورزشگاه که قرار 
است میزبان بالاترین سطح فوتبال ایران باشد، به 
چه شکلی انجام شده که این حوادث را به دنبال 
دارد. اگر اقدامات نسنجیده و غیر کارشناسی در این 
اماکن صورت بگیرد، ممکن است در آینده اتفاقات 
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فریبا: استقلال در سه پست کمبود بازیکن دارد
تمرینات  به سرعت  تهران  از  بازگشت  با  روزها  این  استقلال  فوتبال  تیم   
برای  همچنان  استراماچونی  می رسد  نظر  به  و  است  گرفته  سر  از  را  خودش 

ساختن و احیای تیمی جدید هیچ زمانی را حاضر نیست از دست دهد.
این در حالی است که ساعاتی پیش خبر استعفای علی خطیر معاون ورزشی 
باشگاه در رسانه ها منتشرشده است. در همین رابطه و همچنین شرایط امروز تیم 
ازلحاظ فنی بهتاش فریبا مهاجم سابق تیم ملی و باشگاه استقلال در گفتگویی با 
خبرنگار “ورزش سه”، گفت: »من اطلاع دقیقی در این خصوص ندارم اما هیچ عقل 
سلیمی باور نمی کند که او تنها به خاطر جذب یک بازیکن از سِمَت خود استعفا 
داده باشد و مطمئن باشید موضوع چیز دیگری است.« فریبا درباره این که تا چه حد 
می توان به استقلال این فصل امیدوار بود افزود: »قطعاً با توجه به نفرات جدیدی که 
جذب شده و اردوی خوبی که استقلال در ترکیه برپا کرده است و همچنین دیدارهای 
تدارکاتی که این تیم انجام داده که اتفاقاً یک بازی هم پنج شنبه این هفته برگزار 
خواهد کرد چرا به این تیم امیدوار نباشیم. سرمربی جدید تابه حال تمام کارهایی را 
که باید یک مربی انجام بدهد انجام داده است و درواقع معتقدم درعین حال که تیم 

کمبودهایی را هم دارد باید بگویم شرایط مطلوبی را دنبال می کند.«
 آقای گل سابق آسیا در ادامه با توجه به کمبودهای استقلال اشاره کرد: 
یک  و همچنین  مدافع چپ  دروازه بان،  پست  در سه  استقلال  من  اعتقاد  »به 
شنیده  که  خبرهایی  طبق  که  دارد  بازیکن  خرید  به  احتیاج  بازی ساز  هافبک 
ادامه  بازیکن در این سه منطقه است.«وی در  می شود باشگاه به دنبال جذب 
داشته  گلرهمان طور که سابقه  نقش  اشاره کرد: »در خصوص  همین موضوع 
ممکن است دروازه بان دقیقه ۱0 به هر دلیلی قادر به ادامه بازی نباشد و باید 
را  تماشاگر  هزار  تا هشتاد  فشار هفتاد  تحمل  توان  یک گلری جذب شود که 
داشته باشد. در خصوص مدافع چپ هم بعد از رفتن سهرابیان تنها یک گزینه 
برای بازی در این منطقه وجود دارد که البته گفته من شنیدم که از تیم امید 
یک بازیکن در تمرینات حاضرشده است و از همه مهم تر پست هافبک وسط 
است که باید هر چه زودتر کادر فنی فکری برای خرید بازیکن این پست بکند 
چراکه حالا بعد از رفتن پژمان کسی را نداریم که بتواند در شرایط حساس و 
بحرانی تیم را ازلحاظ روحی و روانی کنترل کند چون همان طور که می دانید 
مربی که خودش داخل زمین نمی تواند برود. البته ما وریا را هم داریم اما او در 
منطقه ای به کار گرفته می شود که اشراف کافی به همه بازیکنان ندارد مثلًا او 
فاصله زیادی با مدافع چپ تیم دارد. «بهتاش فریبا که معلوم است کاملًا تیم را 
زیر نظر گرفته در ادامه می گوید: »من از خرید مسعود ریگی بسیار خوشحالم 
چراکه پیش از پیوستن به استقلال هم بازی او را دنبال می کردم و طبق آمار 
او در هر بازی بالغ بر ده تا یازده کیلومتر می دود و بالای 94 درصد آمار پاس 
دقیق دارد که این آمار کاملًا منطبق بر سطح بازیکنان جهانی است که امیدوارم 
که او بتواند در استقلال هم همین کیفیت را به نمایش بگذارد.«  او در پایان با 
اعلام اینکه مربیان می توانند خودشان چنین بازیکنی را تولید کنند گفت: »من 
شنیدم که باشگاه قراراست در این پست بازیکن خارجی را به خدمت بگیرد و 
اگر هم چنین خریدی انجام نشد ما بازیکنانی مثل فرشید اسماعیلی داریم که 
مربیان کارشان را بلد هستند می توانند با در نظر گرفتن تمریناتی اختصاصی 

چنین بازیکنی را بار بیاورند.«


